
 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 27. 01. 2011 
 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  JUDr. Ladislav Alušík   

Ing. Miroslav Balog        
Mgr. Erik Cap                
Ing. Daniela Galandová        
MUDr. Jozef Homza          
MVDr. Vladimír Juško        
Ing. Marián Kníž            
Mgr. Jaroslav Koco         
MUDr. Mária Kostelníková       
MUDr. Andrej Kulan          
MUDr. Igor Latta        
Ing. Jaroslav Matis          
Mgr. Vladislav Mika         
Ing. Jaroslav Regec           
Ing. Jozef Savka             
Ing. Zdenek Snítil        
Anton Vass          

 
Ospravedlnená:  Mgr. Ľubov Reháková 
 
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného  

 a vnútorných vecí     
  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci právneho oddelenia   

Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP   
Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia     
Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny   
Mgr. Metod Kamlár, MsP Snina       
Štefan Čus, vedúci rekreačných a športových služieb    
Anna Brečková, hovorkyňa         
Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.        
PhDr. Daniel Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho  
                        a osvetového strediska Snina      

 
   
Program:  

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 27. 01. 2011  
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 27. 01. 2011, Správa o kontrolnej činnosti za rok 

2010 a Plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2011 
4. Vymenovanie do funkcie náčelníka MsP Snina 
5. Doplnok č. 9 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta a o určení sadzieb za tento prenájom  
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6. Informácia o zmene Organizačného poriadku orgánov mesta Snina a Mestského úradu Snina 
7. Doplnok č. 1 k Štatútu mesta Snina                              
8. Doplnok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Snine                               
9. Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov komisií Mestského zastupiteľstva 

v Snine 
10. Návrh členov do komisií Mestského zastupiteľstva v Snine  
11. Časový plán práce MsR a MsZ na rok 2011                            
12. Hudobný festival Rock pod Sninským kameňom 
13. Návrh podmienok vyhlásenia verejnej súťaže na predaj nehnuteľnosti  
14. Návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku v nájme Tenergo Brno, a. s., 

a neupotrebiteľného majetku mesta zaradeného v tepelnom hospodárstve 
15. Správa o pridelení nájomných bytov na Ul. 1. mája v Snine  
16. Zmluva o nájme nebytových priestorov -  Mládežnícky parlament 
17. Žiadosti o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly                                            
18. Návrh na zrušenie uznesení mestského zastupiteľstva 
19. Zmluvný prevod nehnuteľnosti  pre Východoslovenskú distribučnú, a. s., Košice    
20. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 4264/1 
21. Rôzne  

21 A) Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
22. Interpelácia poslancov 
23. Záver 

 
 
K bodu 1) Otvorenie 
      
     Ing. Štefan Milovčík - otvoril druhé zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  ktorom 
všetkých srdečne privítal.  Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ spoločnosti Nemocnica 
Snina,  s. r. o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík,  riaditeľ 
Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina – PhDr. Daniel Andráško, riaditelia úradov 
štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ. 

 
     Keďže na dnešnom zasadnutí mestského zastupiteľstva sa svojho prvého zasadnutia 
zúčastňuje JUDr. Ladislav Alušík, ktorý bol  zvolený za poslanca, prosím JUDr. Jána 
Paľovčíka, predsedu mestskej volebnej komisie o slovo. 
 
     JUDr. Ján Paľovčík -  dňa 27. 11. 2010 sa konali voľby do orgánov samosprávy mesta. 
V meste Snina boli vytvorené dva volebné obvody a zriadených 13 okrskov. Volebný obvod číslo 1 
tvorilo 9 okrskov a volebný obvod číslo 2 tvorili 4 okrsky. V meste Snina sa zvolilo 18 poslancov. 
Vo volebnom obvode č. 1 sa zvolilo 12 poslancov a vo volebnom obvode č. 2 - 6 poslancov.  
 
     Na základe zápisnice mestskej volebnej komisie o výsledku volieb do mestského zastupiteľstva 
konaných dňa 27. novembra 2010 a v nej uvedeného počtu hlasov odovzdaných pre jednotlivých 
kandidátov pre voľby do MsZ konštatujem, že za poslanca MsZ v Snine bol  za volebný obvod č. 1 
zvolený aj   

- JUDr. Ladislav Alušík, SNS, s počtom hlasov 973. 
 
     Najzákladnejšou povinnosťou poslanca po jeho právoplatnom zvolení vo voľbách je v zmysle 
ustanovenia § 25 ods. 1 písmeno a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov, je zložiť sľub na prvom zasadnutí mestského zastupiteľstva, ktorého sa 
zúčastní.  Žiadam preto JUDr. Ladislava Alušíka, aby zložil zákonom predpísaný sľub.  
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     JUDr. Ladislav Alušík zložil zákonom predpísaný sľub a z rúk predsedu volebnej komisie 
prevzal osvedčenie o zvolení. 
 
     Ing. Štefan Milovčík  - podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  
väčšina poslancov. Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu: 
Program dnešného rokovania ste obdržali v pozvánke spolu s materiálmi.  
 
     Na základe návrhu mestskej rady je potrebné,  aby ste si vymenili resp. doplnili tieto materiály:  
  4)  Vymenovanie do funkcie náčelníka Mestskej polície Snina     - navrhuje tento materiál 
presunúť pred materiál č. 20         
  7)  Doplnok č. 1 k Štatútu mesta Snina 
  9)  Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov komisií MsZ v Snine 
10)  Návrh členov do komisií MsZ v Snine 
12)  Hudobný festival Rock pod Sninským kameňom – do materiálu doplniť   návrh časovo-

finančného plánu festivalu 
13)  Návrh podmienok vyhlásenia verejnej súťaže na predaj nehnuteľnosti 
17)  Žiadosti o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly 
18)  Návrh na zrušenie uznesení MsZ 
 
     Mestská rada odporúča stiahnuť z rokovania  materiál č. 20) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – 
odpredaj pozemku parc. č. CKN 4264/1         
 
     Ďalej navrhujem zaradiť do programu materiál č. 21 B) Návrh na poskytnutie zálohovej 
dotácie na rok 2011.  
 
     Ing. Marián Kníž -  navrhuje do programu zaradiť aj bod ohľadom Galérie Andreja Smoláka, 
keďže na minulom zasadnutí sme dostali žiadosť o finančnú dotáciu.  Akad. maliar Andrej Smolák 
je prítomný na zasadnutí, tak by mohol podať bližšie informácie.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – odporúča zaradiť tento bod, ale v závere rokovania.  
 
Hlasovanie o programe s doplnkami:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem: Ing. Danielu Galandovú  
      MUDr. Máriu Kostelníkovú 
      Ing. Zdenka Snítila  

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, MUDr. Jozef Homza, MVDr. 
Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, 
Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 14 
poslancov 
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proti: –- 
zdržali sa: Ing. Daniela Galandová, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Zdenek Snítil – 3 poslanci  
 
Za overovateľov zápisnice určujem:             Ing. Mariána Kníža       
      Ing. Jaroslava Regeca   
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú   
 
 
 

2. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 27. 01. 2011  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – uzn. MsZ č. 921/2006 – verejná súťaž na rekonštrukciu verejného 
osvetlenia v meste Snina, prosí o vysvetlenie, v akom štádiu sa nachádza verejná súťaž, či sa 
vypracovali ekonomické alternatívy a taktiež sa mal vypracovať projekt na svetelné prechody pre 
chodcov.  
 
     Ing. Jana Rosičová – na zasadnutí MsR dňa 25. 01. 2011 bol projektantom predložený prepočet 
na LED svietidlá. Tieto svietidla boli identifikované ako nepostačujúce. Čo sa týka svetelných 
prechodov pre chodcov, bude potrebné dopracovať projektovú dokumentáciu. Verejná súťaž zatiaľ 
pokračuje. K návrhu zmluvy bude potrebné sa vrátiť. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – rekonštrukcia verejného osvetlenia v meste je veľmi potrebná. V jeseni 
pri jednej búrke padli dva stožiare verejného osvetlenia, takže potreba rekonštrukcie je naozaj 
potrebná.  
 
     Ing. Jozef Savka – má výhrady ku kontrole zmlúv – zmluva na strane 7 - chýbajú tam údaje. 
Chce vedieť, či tieto zmluvy patria k uzneseniu MsZ č. 681/2009. Chce požiadať hlavného 
kontrolóra, aby veci, ktoré nie sú ešte v prijatom uznesení ukončené, aby nepísal, že nové 
skutočnosti od posledného hodnotenia nie sú žiadne. Táto veta je tam zbytočná.  
 
     Ing. Pavol Marinič – čo sa týka  čísla zmluvy – mohlo sa to stať tým, že tie zmluvy dostáva na 
pripomienkovanie a nie stále je na zmluve uvedené číslo. Preto sú tieto zmluvy uvedené na konci. 
Tieto zmluvy sa týkajú uznesenia MsZ č. 681/2009, kde bola povinnosť robiť elektronickú aukciu. 
Zmluvy kontroloval a vo výrokovej časti konštatuje, že uznesenie bolo splnené a verejná súťaž 
prebehla. Čo sa týka schválenia finančných prostriedkov, kontroluje a zameriava sa aj nato, či sú 
finančné prostriedky schválené v rozpočte mesta.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – k uzneseniu MsZ č. 660/2009 – str. 6 – uznesenie sa týka riešenia 
finančného dovysporiadania pozemkov na novom cintoríne. Uznesenie ukladá úradu povinnosť, že 
má rokovať s vlastníkmi pozemkov a mal byť daný ucelený výstup do MsZ na prerokovanie. Zatiaľ 
tento materiál predložený nebol. Preto žiada, aby na najbližšie zasadnutie MsZ bol predložený 
ucelený materiál komplexne s riešením tak, ako to bolo predbežne dohodnuté, aj s konečným 
dopadom na rozpočet mesta – úloha, 

- k uzneseniu MsZ č. 679/2009 – str. 6 – uznesenie sa týka 
vypísania verejnej súťaže, resp. stanovenia podmienok pre investora na plaváreň. Uznesenie je 
pomerne zastaralé a k danej veci nebol zrejme žiadny konkrétny výstup. Preto prosí, aby bol na 
najbližšie zasadnutie MsZ predložený nejaký návrh, aby sa o tejto problematike mohlo rokovať – 
úloha. 
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     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie  kontrolu plnenia uznesení MsR a MsZ                                                                
k 27. 01. 2011, ukladá   Mestskému úradu v Snine na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť návrh na 
zrušenie a aktualizáciu uznesení.   
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 9/2011  
 
 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 27. 01. 2011, Správa o kontrolnej činnosti za 

rok 2010 a Plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2011 
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada hlavného kontrolóra, aby na najbližšie zasadnutie MsZ predložil 
podrobnú kontrolu dodržiavania zmlúv s firmou Tenergo Brno, a. s., je tam veľa nejasností. Je to 
dlhodobo trvajúci problém a nie všetci v tom majú jasno. Ide hlavne o poslednú stať na str. 9 – 
o aký súd ide a prečo mesto platí peniaze v nemalej čiastke správcovi konkurznej podstaty. Nie je 
mu jasné, ako môžu chýbať dodatky k zmluvám. Čo je obsahom týchto dodatkov – úloha.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – str. 8 – žiada o bližšie vysvetlenie, čo je príčinou nedodržania zmluvného 
vzťahu medzi mestom a firmou Tenergo Brno, a. s., aké sú objektívne dôvody, či sú odstrániteľné 
a aké sú termíny naplnenia zmluvných vzťahov, ktoré by viedli k úspešnému ukončeniu tejto 
rekonštrukcie. Odpoveď žiada predložiť v písomnej forme na najbl. zasadnutie MsZ – úloha. 
 
     Ing. Marián Kníž – str. 5 – kontrola vybavovania sťažností a petícií a str. 13 – opätovné 
vybavovanie sťažností a petícií - žiada o informáciu, či boli nedostatky odstránené a taktiež žiada, 
aby všetky podané sťažnosti a petície boli pravidelne predkladané aj kontrolnej komisii – úloha.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – novela zákona o sťažnostiach vypustila povinnosť zaoberať sa 
anonymnými sťažnosťami. Má návrh, aby sa anonymné sťažnosti šetrili a preto žiada, aby na 
najbližšie zasadnutie MsZ bol predložený doplnok k Zásadám postupu vybavovania sťažností 
a petícií v podmienkach samosprávy mesta Snina, ktorý bude riešiť šetrenie anonymných sťažností 
– úloha.  

- do plánu kontrolnej činnosti doplniť tieto kontroly:  
1. Následná kontrola na plnenie prijatých opatrení. 
2. Kontrola výdavkov na MHD. 
3. Kontrola financovania MŠ, CVČ vrátane súkromných zariadení. 
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     Anton Vass – str. 12 – je tam napísané, že mesto má uzavretých niekoľko pre mesto 
nevýhodných zmlúv, ktoré sú v rozpore s platným VZN. Chce vedieť, koľko je takýchto zmlúv 
a ako sa riešia.  
 
     Ing. Pavol Marinič – všetky tieto zmluvy prešetruje a rieši právne oddelenie. Tieto zmluvy 
budú predložené  na zasadnutie MsZ – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – na MsR sme sa dohodli, že tento materiál bude pracovnou cestou 
aktualizovaný. 
  
     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie  výsledky kontrolnej činnosti k 27. 01. 2011, 
správu o kontrolnej činnosti za rok 2010, schvaľuje   plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2011, 
ukladá hlavnému kontrolórovi: 

- pripraviť písomné správy k bodom pripomienkovaným poslancami v rámci rozpravy, 
- plán kontrolnej činnosti doplniť o tieto navrhované kontrolné činnosti: 

1. Následná kontrola na plnenie prijatých opatrení. 
2. Kontrola výdavkov na MHD. 
3. Kontrola financovania MŠ, CVČ vrátane súkromných zariadení. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 10/2011  
 
 
                                      

5. Doplnok č. 9 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta a o určení sadzieb za tento prenájom  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci právneho oddelenia.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – tento materiál je v rozpore so zákonom.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – ak je to tak, prosí, aby sa tento materiál stiahol z dnešného rokovania 
a predložil sa v takej podobe, aby to nebolo v rozpore so zákonom na najbližšie zasadnutie MsZ. 
 
     Ing. Marián Kníž – navrhuje tento materiál stiahnuť.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – ak by bola iná možnosť vyriešiť tento problém, využili by sme ju. Trvá 
na tom, že tento návrh je správny a poslanci by mali o ňom hlasovať.  
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     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine     schvaľuje   Doplnok č. 9 k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo 
vlastníctve mesta a o určení sadzieb za tento prenájom. Text Doplnku č. 9 tvorí prílohu tohto 
uznesenia. 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Vladislav Mika, Ing. 
Jaroslav Regec, Anton Vass – 6 poslancov 
proti: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
zdržal sa: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil – 10 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo k tomuto materiálu neprijalo žiadne uznesenie.  

            
 
 

6. Informácia o zmene Organizačného poriadku orgánov mesta Snina a Mestského úradu 
Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Rosičová, prednostka MsÚ.                 
 
     Ing. Marián Kníž – schéma nie je dobrá, pretože kontrolór je pod hlavným kontrolórom.  
 
     Ing. Jana Rosičová – kontrolóra riadi hlavný kontrolór, ale spadá aj pod prednostu MsÚ.  
 
     Ing. Pavol Marinič – útvar hlavného kontrolóra spadá pod MsZ, ale v zmysle novely zákona 
kontrolór tohto útvaru spadá aj pod prednostu MsÚ.  
 
     Ing. Marián Kníž – útvar školstva má dvoch referentov, ale nemá vedúceho. Školstvu chýba 
koncepcia, prosí preto, aby bol útvar školstva doplnený o vedúceho.  
 
     Ing. Jana Rosičová – útvar školstva priamo spadá pod prednostu MsÚ a nevie, či je vhodné pre 
dvoch pracovníkov vytvárať funkciu vedúceho a hlavne kvôli šetreniu finančných prostriedkov. 
Koncepcia školstva sa spracováva.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – dáva do pozornosti úradu, aby sa tento organizačný poriadok rozdelil 
na dva organizačné poriadky a to pre orgány mesta a zvlášť pre MsÚ, keďže orgány mesta spadajú 
pod kompetenciu MsZ – úloha. 
 
         Ing. Jozef Savka – čo sa týka schémy vnútornej organizácie MsÚ, je potrebné zvýrazniť, že 
sa matrika nachádza na oddelení organizačnom a vnútorných vecí – úloha.  
  
     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie   na   vedomie   informáciu o zmene Organizačného 
poriadku orgánov mesta Snina a Organizačného poriadku Mestského úradu Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, MVDr. 
Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, 
Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 11/2011  
 
    

7. Doplnok č. 1 k Štatútu mesta Snina                        
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.   
 
     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Doplnok č. 1 k Štatútu mesta Snina.                                    
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
  
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

          uznesenie č. 12/2011  
 
 
                          

8. Doplnok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Snine      
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.    
 
     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Doplnok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského 
zastupiteľstva v Snine.  
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Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

          uznesenie č. 13/2011  
 
                             

9. Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov komisií Mestského zastupiteľstva 
v Snine                                              

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.   
 
     Mgr. Katarína Harmaňošová – materiál bol prepracovaný na základe návrhu mestskej rady.  
 
     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala poslanecký návrh.  
 
Poslanecký návrh:  
V § 2 doplniť odsek 3, ktorý znie:  
„V prípade menovania dvoch zástupcov primátora mesta im patrí plat vo výške polovice sumy 
určenej v odseku 1“. 
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Matis, 
Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 13 poslancov 
proti: –- 
zdržali sa: MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Zdenek 
Snítil – 4 poslanci 
 
     MUDr. Mária Kostelníková – prečítala písomný návrh na uznesenie doplnený o poslanecký 
návrh.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   ruší   uznesenie MsZ č. 757/2010 zo dňa 29. 04. 2010, ktorým 
boli schválené Zásady odmeňovania poslancov MsZ v Snine a členov komisií pri Mestskom 
zastupiteľstve v Snine, schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva 
v Snine a členov komisií Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, 
Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: MUDr. Andrej Kulan – 1 poslanec 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 14/2011  

 
 

10. Návrh členov do komisií Mestského zastupiteľstva v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.   
 
     Ing. Jaroslav Regec – návrhy do komisií z oblasti odborníkov navrhovali poslanci. Teraz to 
bola dohoda predsedu a podpredsedu komisie. Ako podpredseda finančnej komisie bude akceptovať 
jej zloženie, ale nie je to dohoda s ním ako s podpredsedom tejto komisie. Navrhuje, aby sa o každej 
komisii hlasovalo zvlášť.  
 
Hlasovanie o tom, že sa o každej komisii bude hlasovať zvlášť: 
za: JUDr. Ladislav Alušík, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, 
Anton Vass – 9 poslancov 
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, MUDr. Igor Latta, Mgr. Vladislav 
Mika – 5 poslancov 
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Matis 3 poslanci 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    volí   

1. za podpredsedu Komisie kontrolnej a komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 
funkcií volených funkcionárov JUDr. Ladislava Alušíka,  

2. členov do jednotlivých komisií Mestského zastupiteľstva v Snine podľa prílohy.  
Príloha:   
Komisia finančná a správy majetku: 

- Ing. Rastislav Šebák, Pčoliné,  
- Ing. Milan Osif, Snina,  
- Ing. Júlia Kocová, Snina,  
- Ing. Ján Čabala, Snina, 
- garant: Ing. Monika Aľušíková, finančné oddelenie.  

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. 
Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jozef Savka –      
9 poslancov 
proti: –- 
zdržali sa: MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass –                   
8 poslancov 
 
Komisia výstavby, životného prostredia a územného plánovania: 

- Ing. Jozef Kotos, Snina,  
- Ing. Michal Janák, Snina,  
- Ing. Jozef Kudravý, Belá nad Cirochou,  
- Ing. Jozef Galanda, Snina, 
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- garant: Ing. Lýdia Gičová, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef 
Savka, Anton Vass – 15 poslancov 
proti: –- 
zdržali sa: MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Zdenek Snítil – 2 poslanci  
 
Komisia ochrany verejného poriadku, bezpečnosti a dopravy:  

- Ing. Jaroslav Petrišin, Snina, 
- Ing. Michal Roman, Snina,  
- Andrej Dunaj, Snina, 
- Michal Paľovčík, Snina,  
- Jozef Vozár, Snina, 
- garant: Monika Dunajová, oddelenie organizačné a vnútorných vecí. 

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, 
Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: MUDr. Andrej Kulan – 1 poslanec 
 
Komisia bytová, sociálna a zdravotnícka: 

- Ing. Vladislav Kočan, Snina, 
- Štefan Kornucik, Snina, 
- PhDr. Ján Šrenkel, Snina,  
- Mgr. Miroslava Špitaliková, Snina,  
- Mgr. Adriana Pavlíková, Snina, 
- garant: Mgr. Gabriela Padarasová, oddelenie sociálnych vecí a rodiny.  

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, 
MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav 
Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: Mgr. Erik Cap – 1 poslanec  
 
Komisia školstva: 

- PaedDr. Marta Birková, Snina,  
- Katarína Vlaliková, Snina,  
- Svetlana Voláriková, Snina,  
- PaedDr. Mária Mandzáková, Snina,  
- PaedDr. Ján Marinič, Snina, 
- garant: Mgr. Jaroslava Miková, útvar školstva.  
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Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
Komisia mládeže, kultúry, športu a návrhov na poskytovanie grantov:  

- Štefan Čus, Snina,  
- Ján Maleš, Snina,  
- PhDr. Jaroslav Kordanič, Snina,  
- Marián Križanek, Snina,  
- garant: Zuzana Krupa, asistentka primátora.  

 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, 
MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 
14 poslancov 
proti: –- 
zdržali sa: Mgr. Erik Cap, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Jaroslav Regec - 3 poslanci  
 
Komisia regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a spolupráce s podnikateľmi: 

- RNDr. Iveta Lazorová, Snina,  
- Ing. Henrieta Smetanová, Snina, 
- Mgr. Jozef Talarovič, Snina,  
- Ing. Miroslav Buraľ, Stakčín,  
-     Alexandra Fečíková,  Snina, 
-     garant: Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 

Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
Komisia kontrolná a komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií volených 
funkcionárov: 

- garant: JUDr. Ján Paľovčík, právne oddelenie. 
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 



 13 

Hlasovanie o uznesení ako celku:   
za: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, MVDr. 
Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, 
Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 15/2011  
 
 
 

11. Časový plán práce MsR a MsZ na rok 2011                                    
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine schvaľuje časový plán práce Mestskej rady v Snine a Mestského 
zastupiteľstva v Snine na rok 2011.                                                            
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
  
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 

          uznesenie č. 16/2011  
 
                                        

12. Hudobný festival Rock pod Sninským kameňom  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval PhDr. Daniel 
Andráško, riaditeľ MKaOS Snina.  
 
     Na základe požiadavky MsR PhDr. Daniel Andráško písomne predložil návrh časovo-
finančného plánu festivalu Rock pod Sninským kameňom, ktorý sa bude konať v dňoch 12. a 13. 
augusta 2011.  
 
     Ing. Jaroslav Regec – myslí si, že túto akciu by sme mali podporiť.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – zatiaľ neprebehli žiadne záväzné rokovania, keďže je tento materiál 
predložený až na dnešné zasadnutie, preto nevie povedať konkrétne mená skupín, ktoré sa festivalu 
zúčastnia.  
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     Anton Vass – navrhuje, aby na najbližšie zasadnutie MsZ bol predložený návrh na zriadenie 
festivalového výboru zo zástupcov poslancov, pracovníkov mesta. 
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   zaradenie hudobného festivalu Rock pod Sninským 
kameňom do plánu kultúrnych podujatí organizovaných Mestským kultúrnym a osvetovým 
strediskom Snina v roku 2011,   súhlasí   so zvýšením rozpočtu Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska Snina o sumu 50 000 € na organizovanie hudobného festivalu Rock pod Sninským 
kameňom,  ukladá 

1. Mestskému úradu v Snine zapracovať prostriedky do rozpočtu mesta a Mestského 
kultúrneho a osvetového strediska Snina. 

2. Mestskému kultúrnemu a osvetovému stredisku Snina na najbližšie zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva v Snine predložiť rozpočet akcie a požiadavky na jej organizačno-technické 
zabezpečenie.  

3. Mestskému kultúrnemu a osvetovému stredisku Snina po ukončení hudobného festivalu 
vypracovať záverečné vyúčtovanie akcie a predložiť ho na najbližšie zasadnutie MsZ.  

4. Vytvoriť organizačný výbor na zabezpečenie tejto akcie.   
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 17/2011  
 
 

13. Návrh podmienok vyhlásenia verejnej súťaže na predaj nehnuteľnosti      
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.   
 
     JUDr. Ladislav Alušík – čl. 3 bod 6 doplniť o podmienku v znení: „Kupujúci započne do 6 
mesiacov od podpísania kúpnej zmluvy s rekonštrukciou stavby a rekonštrukciu ukončí do dvoch rokov od 
jej zahájenia“. Sleduje tým to, že mesto v minulosti rozpredalo výmenníkové stanice a po 
niekoľkých rokoch sú tieto budovy stále v stave, v akom boli odpredané. Lehoty môžu byť aj iné, 
ak sa zdá, že sú prísne. Zmyslom je, aby sa budova zrekonštruovala a priviedla do užívania 
schopného stavu.  
 
    JUDr. Ján Paľovčík – v zmysle VZN k vyhodnoteniu doručených ponúk bude menovaná 
komisia primátorom mesta v zložení troch poslancov a dvoch zástupcov mestského úradu. Ak 
komisia  odporučí primátorovi niektorú ponuku prijať, tak kúpno-predajná zmluva bude predložená 
na zasadnutie MsZ. A podmienka, ktorú navrhuje JUDr. Alušík,  bude zapracovaná do kúpno-
predajnej zmluvy, ale môže sa zapracovať aj do Oznámenia o vyhlásení verejnej súťaže.  
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     JUDr. Ladislav Alušík – v bode 4 článku 3 sa hovorí o geometrickom pláne – o aký 
geometrický plán ide?  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – ide o aktuálny geometrický plán.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – čl. 1 – je tam ponúkaná cena podľa aktuálneho znaleckého posudku – 
myslí sa tým minimálna cena?   
 
     JUDr. Ján Paľovčík – áno, ide o cenu podľa znaleckého posudku, pod túto cenu nebude ponuka 
prijatá.   
 
     Ing. Zdenek Snítil – myslí si, že cena za tento objekt je nízka.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    schvaľuje  podmienky pre vyhlásenie verejnej súťaže na 
predaj nehnuteľnosti – Výmenník FGH na Ul. Pčolinskej, uvedené v  „Oznámení o vyhlásení 
verejnej súťaže“. Oznámenie tvorí prílohu tohto uznesenia.   
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 18/2011  
 
                         

14. Návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku v nájme Tenergo Brno, a. s., 
a neupotrebiteľného majetku mesta zaradeného v tepelnom hospodárstve  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, poverený vedením oddelenia správy 
majetku a služieb.  
 
     Ing. Zdenek Snítil  - prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   vyradenie neupotrebiteľného majetku mesta 
v nájme TENERGO Brno, a. s.: 

1. Stroje, drobný hmotný majetok a budovy, v obstarávacej hodnote  36 190,83 €,                   
v zostatkovej hodnote k 31. 12. 2010 -  5 769,27 €. 

2. Drobný hmotný majetok v majetku mesta v obstarávacej hodnote  1 217,09 €,                       
v zostatkovej hodnote k 31. 12. 2010 -     0,0 €. 
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Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef 
Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: MVDr. Vladimír Juško – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 19/2011  
 
 

15. Správa o pridelení nájomných bytov na Ul. 1. mája v Snine          
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Zdenek Snítil– prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie  na  vedomie   správu o uzatvorených nájomných 
zmluvách na mestské nájomné byty na Ul. 1. mája v Snine. Text správy tvorí prílohu tohto 
uznesenia. 
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor 
Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Zdenek Snítil, Anton 
Vass – 14 poslancov 
proti: –- 
zdržali sa: MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Ing. Jozef Savka – 3 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 20/2011  
 
 

16.   Zmluva o nájme nebytových priestorov -  Mládežnícky parlament 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – dáva do pozornosti činnosť mládežníckeho parlamentu, ktorý veľmi 
dobre spolupracuje s Mestským kultúrnym a osvetovým strediskom Snina.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prosí garantov komisií, aby pravidelne oboznamovali mládežnícky 
parlament s termínmi zasadnutí komisií a materiálmi, ktoré budú na komisii predkladané.  
 
     Ing. Zdenek Snítil - prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine    schvaľuje  nájomné vo výške 1 €/rok od 01. 02. 2011 do        
31. 01. 2012 za nájom nebytových priestorov v budove Mestského úradu Snina, 5. poschodie pre 
Mládežnícky parlament Snina. 
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 21/2011  
 
 

17.   Žiadosti o zníženie nájomného za nájom mestskej športovej haly   
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – premieta sa toto odpúšťanie do nepriamych dotácií?  
 
     Ing. Jana Rosičová – áno, premieta sa to v nepriamych dotáciách.  
 
     Anton Vass – prosí finančnú komisiu, aby sa čo najskôr zaoberala žiadosťou Karate klubu, 
ktorý taktiež žiadajú o odpustenie poplatkov za nájom mestskej športovej haly.  
 
     Ing. Daniela Galandová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    schvaľuje  nájomné vo výške 1 €/mesiac za nájom mestskej 
športovej haly v mesiacoch január a február,  vždy v dňoch utorok a sobota po 2 hodiny pre 
Mestský futbalový klub, Pčolinská 2744/45 za účelom vyplnenia tréningového procesu,  mení   
uznesenie MsZ č. 843/2010 v časti a), kde sa dátum 10. 12. 2010 nahrádza dátumom  21. 01. 2011. 
Ostané časti uznesenia ostávajú nezmenené. 
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 22/2011  
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18.   Návrh na zrušenie uznesení mestského zastupiteľstva 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – navrhuje, aby sa v uznesení slovo „mesta“ zmenilo na „mestského úradu“.  
 
     Ing. Daniela Galandová – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    ruší   uznesenie mestského zastupiteľstva č. 681/2009 zo dňa 
28. 01. 2010 a uznesenie mestského zastupiteľstva č. 813/2010 zo dňa 07. 09. 2010, ukladá  
mestskému úradu realizovať nákup tovarov a služieb nad 1 600,- € z prostriedkov rozpočtu 
mestského úradu formou elektronickej aukcie.   
                                                                    
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. Jozef Homza, MVDr. 
Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, 
Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, 
Anton Vass – 15 poslancov 
proti: MUDr. Mária Kostelníková – 1 poslanec 
zdržal sa: JUDr. Ladislav Alušík – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 23/2011  
 
 

19.   Zmluvný prevod nehnuteľnosti  pre Východoslovenskú distribučnú, a. s., Košice    
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Daniela Galandová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine schvaľuje 

a) prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov vo väzbe na ustanovenie § 12 ods. 6 písm. 
e) Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina č. 83/2007 o zásadách hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov, pre prevod pozemku parc. č. CKN 
2595/154 – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 6 m2, ktorý spočíva v tom, že tento 
pozemok je zastavaný stavbou (trafostanicou) vo vlastníctve žiadateľa, ktorý svojím 
využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou, 

b) zmluvný prevod nehnuteľnosti v kat. ú. Snina, pozemku parcelné číslo CKN 2595/154 – 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 6 m2, vytvoreného geometrickým plánom č. 
36589934-23-1/2010, vyhotoviteľa GEOS Košice, s. r. o., Barčianska 68, 040 17 Košice, 
IČO: 36589934, overeného pod G1—55/201 dňa  09. 03. 2010, z pozemku parcelné číslo 
CKN 2595/33 – orná pôda, o výmere 1704 m2, zapísaného na LV č. 3200, k. ú. Snina, vo 
vlastníctve mesta Snina, IČO 00323560, DIČ 2020794666, za cenu 165 € (stošesťdesiatpäť 
eur), t. j. 27,50 €/m2, stanovenú znaleckým posudkom č. 2/2011 znalca Ing. Mariána 
Výhonského, 069 01 Snina, do vlastníctva Východoslovenskej distribučnej, a. s., 
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Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36599361, DIČ: 2022082997 s tým, že kupujúci uhradí 66 
€ za návrh na vklad do katastra nehnuteľností a  81,28 € za vyhotovenie znaleckého 
posudku.  

     Prevod je v súlade s ustanovením § 10 a § 12 ods. 6 písm. b) a e) VZN č. 83/2007 o zásadách 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnkov č. 1 až 3 (úplné znenie) a § 9a 
ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
     Cena je v súlade s ustanovením § 6 ods. 1 VZN č. 95/2008 o prevode vlastníctva nehnuteľného 
a hnuteľného majetku v znení doplnku č. 1 a 2 a  úhrada nákladov spojených s prevodom je 
v súlade s ustanovením § 6 ods. 2 VZN č. 95/2008 o prevode vlastníctva nehnuteľného majetku 
v znení doplnkov č. 1 a 2.   
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 16 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
nehlasoval: Ing. Jaroslav Regec – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 24/2011  
 
 
 

4. Vymenovanie do funkcie náčelníka MsP Snina               
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje tento materiál z rokovania stiahnuť.   
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine, na návrh primátora mesta,   vymenúva   s účinnosťou od 01. 03. 
2011 Ing. Štefana Čopíka, bytom Snina do funkcie náčelníka Mestskej polície Snina.  
 
Hlasovanie za stiahnutie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
Mestské zastupiteľstvo k tomuto materiálu neprijalo žiadne uznesenie.  
 
 

20.   Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 4264/1 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 
Bandžáková, oddelenie správy majetku a služieb a  JUDr. Ján Paľovčík, poverený vedením 
oddelenia správy majetku a služieb.   
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské   zastupiteľstvo  v Snine   schvaľuje 

  a)  prípad  hodný osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 12 ods. 6 písm. e) VZN č. 
83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnku 
č. 1- 3 a   § 9a ods. 8 písm. e) zák.  č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov pre prevod pozemku parc. č. CKN 4264/1 – ostatné plochy o výmere 1549 m2, 
nakoľko sa jedna o priľahlý pozemok k pozemku parc. č. CKN 4025/1 – záhrady 
o výmere 5723 m2 zap. na LV č. 2777  vo vlastníctve kupujúcej, čo je prípad osobitného 
zreteľa, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou prítomných 
poslancov, 

    b) zmluvný prevod nehnuteľnosti v k. ú. Snina – odpredaj pozemku parcelné číslo CKN 
4264/1 – ostatné plochy, o výmere  1549 m2,  zap.  na LV č. 3200,  k. ú. Snina, vo 
vlastníctve mesta Snina,  pre Annu Dunajovú, bytom Snina, za cenu 786,83 €, t. j. 0,507 
€/m2  stanovenú znaleckým posudkom č. 12/2010 znalca Ing. Jána Kornucika, 067 83 
Kamenica nad Cirochou, zo dňa 10. 11. 2010 s tým, že kupujúca uhradí 66 € za návrh na 
vklad do katastra nehnuteľností. 

     Zmluvný prevod je v súlade s ustanovením § 10 a § 12 ods. 1 písm. b) a ods. 6 písm. e)  VZN 
č. 83/2007 o zásadách  hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina v znení doplnku č. 1- 3         
a   § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, nakoľko 
sa jedna o priľahlý pozemok k pozemku parc. č. CKN 4025/1 – záhrady o výmere 5723 m2 zap. na 
LV č. 2777  vo vlastníctve kupujúcej, ktorý je samostatne nevyužiteľný. 

  Cena je v súlade s  ustanovením  § 8 ods. 5 písm. a) VZN č. 95/2008 o prevode vlastníctva 
nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnku č. 1 a 2. 

 
Materiál bol z rokovania stiahnutý.  
 
 
21 A)   Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.. Spracoval Bc. Fedor 
Drančak, vedúci OTÚ.  
 
     Ing. Ján Alušík – podal bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – chce upozorniť VPS, aby nájomné zmluvy na prenájom hrobových 
miest na starom cintoríne preformulovali, keďže cintorín nie je majetkovoprávne vysporiadaný. 
Nemôžu tam byť klasické nájomné zmluvy za prenájom pozemku, ale aby sa to upravilo tak, že sa 
tam iba poskytujú služby na udržanie hrobového miesta – úloha.  
 
Ing. Daniela Galandová – prečítala písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie  na  vedomie   Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
vypracovaný v zmysle ustanovenia § 9 Z. z. č. 131/2010 o pohrebníctve.  
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
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proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 25/2011  
 
 
 
21 B) Návrh na poskytnutie zálohovej dotácie na rok 2011 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Bc. Anna 
Brečková, referentka finančných dotácií.   
 
     Ing. Daniela Galandová – prečítala poslanecký návrh poslancov Mgr. Capa, Mgr. Miku a p. 
Vassa. Chce sa opýtať, ako sa to bude riešiť, keďže návrh bol predložený práve teraz. Malo by sa to 
riešiť cez komisie. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – určite je viac žiadostí, ktoré sa v uznesení nespomínajú. Nevie, či 
zasuplovaním komisie neurobíme viac zle ako dobre. Vie, že činnosť týchto klubov sa nedá 
zastaviť, ale prechodné obdobie by sme mali nejako ošetriť.  
 
     Erik Cap – futbalový klub peniaze potrebuje, pretože do marca sa môže stať, že už nebude 
nikto, kto bude hrať futbal. Čo sa týka zápasníkov – do marca sa bude konať 7 súťaží a bez dotácie 
nebude možné sa týchto súťaží zúčastniť. Volejbalový klub – bežia zápasy, na ktoré súrne potrebujú 
peniaze. Nikto si nič nevymyslel a nikto nejde klamať.  
 
     Ing. Daniela Galandová – k tomuto návrhu by mali byť doložené potrebné podklady, aby bolo 
jasné komu koľko finančných prostriedkov a načo budeme schvaľovať.  
 
     Ing. Miroslav Balog – nemá až takú obavu, aby sme teraz schválili týmto klubom zálohové 
dotácie. Našim cieľom je, čo najrýchlejšie spracovať systém prideľovania finančných dotácií.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – potrebuje garancie, že je to z časového dôvodu a že sa to v budúcnosti viac 
opakovať nebude.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – garantuje, že je to z časového dôvodu, pretože aj keby komisia zasadala 
zajtra, najbližšie zasadnutie MsZ sa bude konať možno o dva mesiace.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – žiada, aby čiastky uvedené v návrhu boli dokladované. Žiada, aby poslanci 
dostali zoznam všetkých žiadateľov o dotáciu spolu s požiadavkami – úloha.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – v poslaneckom návrhu je aj dotácia pre Galériu Andreja Smoláka. Je 
to tiež zálohová platba?  
 
     akd. mal. Andrej Smolák – navrhuje, aby Galéria Andreja Smoláka prešla pod mesto a bola 
financovaná z rozpočtu mesta. Do tej doby prosí, aby mu mesto prispelo finančnou dotáciou na jej 
činnosť.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – už pred časom predalo mesto Galérii Miro pozemok v centre 
s nejakým zámerom, doteraz sa tam však nič nedeje. Chce sa opýtať, či sa tento pozemok využije 
pre pôvodný účel alebo ho spätne odpredá mestu.  
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    akd. mal. Andrej Smolák – pozemok je pre Nadáciu ARTIST, ktorej zakladateľom je on. Zatiaľ 
neuvažuje o vrátení pozemku mestu.  
 
     Anton Vass – dáva poslanecký návrh, aby sa o každom jednom bode hlasovalo samostatne.  
 
Hlasovanie o návrh Antona Vassa: 
za: JUDr. Ladislav Alušík, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Anton Vass – 6 poslancov 
proti: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Igor 
Latta, Mgr. Vladislav Mika, Ing. Jozef Savka – 7 poslancov 
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, Ing. Jaroslav Matis, Ing. Jaroslav Regec, Ing. Zdenek Snítil – 4 
poslanci 
 
     Ing. Daniela Galandová – prečítala poslanecký návrh na uznesenie. 
 
Poslanecký návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   poskytnutie zálohovej dotácie pre:  

- Mestský futbalový klub Snina            10 000 €, 
- Volejbalový klub Skóre Snina  3 000 €, 
- Mestský volejbalový klub Snina  2 000 €, 
- Zápasnícky klub Vihorlat   7 000 €, 
- Galéria Andrej Smolák   6 000 €, 

ukladá   povinnosť jednotlivým žiadateľom poskytnutej zálohovej dotácie vyúčtovať zálohy pred 
poskytnutím ďalšej dotácie.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav 
Koco, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 12 poslancov 
proti: –- 
zdržali sa: MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka – 
4 poslanci 
nehlasoval: JUDr. Ladislav Alušík - 1 poslanec 
      
Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 26/2010  
 
     Ing. Daniela Galandová – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   poskytnutie zálohovej dotácie pre Klub šermu 
Snina vo výške 1 000,- € na účel úhrady časti nákladov spojených s účasťou na nominačných 
turnajoch Majstrovstiev Európy a Majstrovstiev sveta.  
 
Hlasovanie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
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zdržal sa: –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 27/2010  
 
 
21) Rôzne 
 
     Ing. Daniela Galandová – je tu návrh zrušenie verejného obstarávania pre projekt verejného 
osvetlenia.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – rekonštrukcia verejného osvetlenia je tak dôležitá, že by to tak rýchlym 
návrhom bez podrobným oboznámením sa s danou problematikou nerušil. Na sídl. II. Sa takmer 
stalo nešťastie. Neodporúča, aby sme to rušili.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – hrozí mestu sankcia, ak by sa súťaž zrušila?  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – verejné obstarávanie je v takom štádiu, že zmluvy ešte nie sú podpísané, 
takže  súťaž môžeme zrušiť bez toho, aby nám hrozila sankcia za jej zrušenie. Ešte sme sa 
nedopracovali ani len k návrhu zmluvy. Minulého roku sme zrušili súťaž na námestie, predtým na 
školu a bolo to bez sankcie.  
 
     Ing. Jana Rosičová – od verejného obstarávateľa zaznela informácia, že ak by to napadol na 
úrade verejného obstarávania, tak sú možné aj sankcie.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – sú dve rôzne tvrdia od pracovníkov úradu. Chce kvalifikovanú 
odpoveď, pretože pokiaľ on vie, bezdôvodne súťaž zrušiť nemôžeme. Musíme si byť toho vedomí. 
Sú špecifikované zákonné dôvody, kedy sa súťaž zrušiť môže a kedy nemôže.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – neodporúča, aby sme unáhlene prijali uznesenie o zrušení súťaže 
z dvoch dôvodov: nevieme ako ďalej a aby sme sa nedostali do konfliktu so zákonom o verejnom 
obstarávaní.  
 
     Ing. Jana Rosičová - maximálne prídeme o peniaze, ktoré sme zaplatili verejnému 
obstarávateľovi.  
 
     Ing. Štefan Milovčík - zastavením takéhoto rozbehnutého procesu by sme narobili viac škody, 
ako keby sme v súťaži pokračovali ďalej.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík - dokedy je možné túto súťaž pozdržať?  
 
     Ing. Jana Rosičová - na túto otázku môže odpovedať iba externý verejný obstarávateľ. 
 
     Ing. Daniela Galandová – na základe diskusie navrhovateľ svoj návrh stiahol.  Je tu ďalší 
poslanecký materiál ohľadom spolupráce mesta s investorom Jánom Muchom. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – o tomto návrhu vie. Súhlasí s touto spoluprácou, ale prosí poslancov, 
aby takýto materiál nebol predložený na schválenie na záver zastupiteľstva bez toho, aby bol 
zaradený do programu. Myslí si, že tento materiál by mal byť prerokovaný najprv v komisiách, 
v MsR a až tak bol predložený na schválenie do MsZ.  
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     Mgr. Erik Cap – ide len o informatívnu správu, a je tu návrh na vytvorenie komisie a začalo sa 
intenzívne rokovať s investorom Jánom Muchom o rozvoji športu, osobitne futbalu na území mesta.  
 
     Ing. Zdenek Snítil – návrhová komisia navrhuje toto zloženie komisie:  

- Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta, 
- Ing. Miroslav Balog,  
- Mgr. Erik Cap,  
- Anton Vass,  
- Ing. Jozef Savka.  

 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   vytvorenie komisie, ktorá bude rokovať 
s investorom Jánom Muchom o rozvoji športu, osobitne futbalu na území mesta, v tomto zložení:  

- Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta, 
- Ing. Miroslav Balog,  
- Mgr. Erik Cap,  
- Anton Vass,  
- Ing. Jozef Savka.  

 
Hlasovanie za zloženie komisie:  
za: JUDr. Ladislav Alušík, Ing. Miroslav Balog, Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, MUDr. 
Jozef Homza, MVDr. Vladimír  Juško, Ing. Marián Kníž, Mgr. Jaroslav Koco, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Igor Latta, Ing. Jaroslav Matis, Mgr. Vladislav Mika, 
Ing. Jaroslav Regec, Ing. Jozef Savka, Ing. Zdenek Snítil, Anton Vass – 17 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –-  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  

          uznesenie č. 28/2010 
 
 

     22) Interpelácia poslancov 
 
     Ing. Zdenek Snítil – žiada oddelenie výstavby, aby pred započatím prác na rekonštrukcii 
chodníkov v tomto roku zabezpečilo úpravu projektu a zabezpečilo u subdodávateľov, aby sa 
v miestach prechodov pre chodcov realizovala úprava s použitím dlaždíc pre nevidomých. Neskôr 
požaduje, aby sme sa vrátili aj k už zrealizovaným chodníkom – úloha.  
 
     Ing. Marián Kníž – navrhuje, aby zasadnutia MsZ boli prezentované aj na webovej stránke 
mesta ako video – úloha, 

- na chodníku pri novinovom stánku na Ul. 1. mája je veľa vody, treba to odvodniť úloha  
- priestor pri Stúpavskej - nie je tam verejné osvetlenie, neďaleko sú tam aj smetné koše 

a hoci verejné osvetlenie tam je, nesvieti – úloha, 
- Motorest a firma Janák – robí sa tam parkovisko, ale vpúšť je oveľa vyššie ako úroveň cesty, 

treba sa nato pozrieť – úloha.  
 
     Mgr. Koco – pri garážach na Ul. 1. mája je neporiadok zo stromov, ktorý je potrebné odpratať – 
úloha.  
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     Ing. Miroslav Balog – žiada vedúcu finančného oddelenia, aby do finančnej komisie a do 
komisie športu a kultúry predložila písomný materiál o poskytnutých finančných dotáciách v roku 
2009, ale aj tých zálohových - úloha.  
 
     JUDr. Ladislav Alušík – je do protipovodňových opatrení zaradený aj potok pri SAD na Ul. 
kpt. Nálepku? Nie je to veľký tok, ale veľmi agresívne podmýva cestu. Ak nie, treba tomu zo strany 
VPS venovať pozornosť;  

- kruhový objazd – v mieste, kde sa ide k ambulancii MUDr. Lukáčovej je umiestnená značka 
„Zákaz vjazdu“. Prax je taká, že sa táto značka nedodržiava, pretože pacienti tam chodia 
motorovými vozidlami.  Bolo by vhodné túto značku zameniť za značku „Zákaz státia“ – úloha.  

 
     Ing. Štefan Milovčík – potom na Ul. kpt. Nálepku je zahrnutý do protipovodňových opatrení. 
Robíme všetko preto, aby sme projekt stihli podať do najbližšej výzvy. Je tam problém 
s vlastníckymi vzťahmi, ale robíme všetko preto, aby sme tento projekt podali.  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada, aby do komisie výstavby bol predložený plán investičných akcií, čo sa 
týka výstavby chodníkov a ciest v meste, aby ho komisia prehodnotila a ucelene sa mohlo 
pokračovať vo výstavbe – úloha. 
 
 
 
     23)  Záver 
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík                  Ing. Jana Rosičová 
         primátor          prednostka MsÚ 
 
 
 
 
Overovatelia:    Ing. Marián Kníž       
 
   Ing. Jaroslav Regec   
 
 
 
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 
 
Snina 02. 02. 2011  
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